



FOR IMMEDIATE RELEASE / À DIFFUSER DÈS RÉCEPTION

Racquetball Canada Announces National Elite and Development Teams



WINNIPEG (Wednesday, July 22, 2026) – Racquetball Canada is proud to announce the athletes named to its 2026–27 National Elite and Development Teams.

This year's roster brings together experienced international competitors and an emerging generation of athletes, reflecting the depth and strength of Canada's high-performance program. Every team member has represented Canada internationally as either a senior or junior athlete and earned selection through their performances at this season's National Team Selection Events and the 2026 National Championships.

National Elite Teams

The Women's Elite Team combines a decorated veteran core with the next generation of Canadian champions. The roster features athletes with national championship success and international podium experience at the World Championships and Pan American events, led by Frédérique Lambert and Juliette Parent.

The Men's Elite Team returns an experienced, internationally proven lineup. The roster features athletes with national championship success and extensive international experience and podium success, led by Samuel Murray and Coby Iwaasa.

National Development Teams

The Women's Development Team brings together experienced leadership and emerging talent. Michèle Morissette brings extensive international experience and proven success at the national level and is joined by a wave of junior national athletes continuing their transition into elite competition.

The Men's Development Team features a mix of rising junior athletes and competitors returning to the national program. Christian and Asher Pocsai lead a group that represents the next generation of Canadian talent, supported by athletes continuing their development and pursuit of elite-level competition.

Jennifer Saunders, Director of High Performance

"The announcement of our 2026–27 National Team marks the beginning of another exciting season for Racquetball Canada. Our Elite and Development athletes have earned this opportunity through their performances and commitment to continual improvement. We are committed to providing an environment that challenges and supports them as they pursue excellence, represent Canada with pride, and inspire the next generation of athletes across the country."

Selections were based on results from two National Team Selection Events held earlier this season, along with performances at the 2026 National Championships.

Athletes named to the National Teams receive financial support from Racquetball Canada through funding provided by Sport Canada. Athletes who will receive carding support through Sport Canada's Athlete Assistance Program will be announced this fall.

The teams will gather this summer for a national training camp as they begin preparations for the 2026 World Championships and the upcoming national season.

Those wishing to support Racquetball Canada's National Team Program can make a donation at the following link: <https://racquetballcanada.ca/donate/>

To read more about an athlete, click on their name in the following charts.

National Women's Elite Team

Athlete	Residence
<u>Juliette Parent</u>	Saint-Jacques, QC
<u>Frédérique Lambert</u>	Montréal, QC
<u>Marjolaine Parent</u>	Saint-Basile-le-Grand, QC

<u>Chloé Jauvin</u>	Terrebonne, QC
<u>Danielle Ramsay</u>	Saskatoon, SK
<u>Christine Keay</u>	New Westminster, BC

National Men's Elite Team

Athlete	Residence
<u>Samuel Murray</u>	Saint-Basile-le-Grand, QC
<u>Coby Iwaasa</u>	Lethbridge, AB
<u>Trevor Webb</u>	Kitchener, ON
<u>Leyton Gouldie</u>	Brandon, MB
<u>Lee Connell</u>	Saskatoon, SK
<u>Nathan Jauvin</u>	Terrebonne, QC

National Women's Development Team

Athlete	Residence
<u>Michèle Morissette</u>	Baie-Comeau, QC
<u>Lahni Buller</u>	Grande Prairie, AB
<u>Kaitlyn Couckuyt</u>	Brandon, MB
<u>Ariana Buller</u>	Grande Prairie, AB
<u>Alaya Buller</u>	Grande Prairie, AB

National Men's Development Team

Athlete	Residence
<u>Asher Pocsai</u>	New Hamburg, ON

<u>Christian Pocsai</u>	New Hamburg, ON
<u>Devin Halko</u>	Edmonton, AB
<u>Matthew Swaine</u>	Etobicoke, ON
<u>Naman Gauri</u>	Lethbridge, AB

**Racquetball Canada annonce la composition
de ses équipes nationales d'élite et de développement**



WINNIPEG (Mercredi 22 juillet 2026) – Racquetball Canada est fier d’annoncer les athlètes sélectionnés pour ses équipes nationales d’élite et de développement 2026-2027.

La composition de cette année rassemble des compétiteurs internationaux expérimentés et une nouvelle génération d’athlètes, ce qui reflète la richesse et la force du programme de haut niveau canadien. Chaque membre de l’équipe a représenté le Canada à l’international, que ce soit en senior ou en junior, et a été sélectionné grâce à ses performances lors des épreuves de sélection de l’équipe nationale de cette saison et des Championnats nationaux de 2026.

Équipes nationales d’élite

L’équipe féminine d’élite réunit un noyau de vétérans titrés et la prochaine génération de championnes canadiennes. La sélection compte des athlètes ayant remporté des titres nationaux et monté sur le podium lors des Championnats du monde et des compétitions panaméricaines, sous la houlette de Frédérique Lambert et Juliette Parent.

L’équipe masculine d’élite aligne à nouveau une formation expérimentée qui a fait ses preuves à l’international. La sélection compte des athlètes ayant remporté des titres nationaux et possédant une grande expérience internationale, sous la houlette de Samuel Murray et Coby Iwaasa.

Équipes nationales de développement

L'équipe féminine de développement réunit des leaders expérimentées et des talents émergents. Michèle Morissette apporte une vaste expérience internationale et des succès avérés au niveau national ; elle est rejointe par une vague de jeunes athlètes de l'équipe nationale junior qui poursuivent leur transition vers la compétition d'élite.

L'équipe masculine de développement est composée d'un mélange de jeunes athlètes prometteurs et de compétiteurs qui reviennent dans le programme national. Christian et Asher Pocsai mènent un groupe qui représente la prochaine génération de talents canadiens, soutenus par des athlètes qui poursuivent leur développement et leur quête de la compétition de haut niveau.

Jennifer Saunders, Directrice de sport haut niveau, « *L'annonce de notre équipe nationale 2026-2027 marque le début d'une nouvelle saison passionnante pour Racquetball Canada. Nos athlètes d'élite et de développement ont mérité cette opportunité grâce à leurs performances et à leur engagement à s'améliorer sans cesse. On s'engage à leur offrir un environnement qui les stimule et les soutient dans leur quête d'excellence, pour qu'ils représentent le Canada avec fierté et inspirent la prochaine génération d'athlètes à travers le pays.* »

Les sélections se sont fondées sur les résultats de deux épreuves de sélection de l'équipe nationale organisées plus tôt cette saison, ainsi que sur les performances réalisées lors des Championnats nationaux 2026.

Les athlètes sélectionnés dans les équipes nationales reçoivent un soutien financier de Racquetball Canada grâce à des fonds alloués par Sport Canada. Les athlètes qui bénéficieront d'un soutien au titre du Programme d'aide aux athlètes de Sport Canada seront annoncés cet automne.

Les équipes se réuniront cet été pour un stage d'entraînement national afin de commencer à se préparer pour les Championnats du monde 2026 et la saison nationale à venir.

Si tu veux soutenir le programme des équipes nationales de Racquetball Canada, tu peux faire un don en cliquant sur le lien suivant : <https://racquetballcanada.ca/fr/faire-un-don/>

Pour en savoir plus sur un athlète, clique sur son nom dans les tableaux ci-dessous.

Équipe nationale féminine d'élite

Athlète	Residence
<u>Juliette Parent</u>	Saint-Jacques, QC
<u>Frédérique Lambert</u>	Montréal, QC
<u>Marjolaine Parent</u>	Saint-Basile-le-Grande, QC
<u>Chloé Jauvin</u>	Terrebonne, QC
<u>Danielle Ramsay</u>	Saskatoon, SK
<u>Christine Keay</u>	New Westminster, BC

Équipe nationale d'élite masculine

Athlète	Residence
<u>Samuel Murray</u>	Saint-Basile-le-Grand, QC
<u>Coby Iwaasa</u>	Lethbridge, AB
<u>Trevor Webb</u>	Kitchener, ON
<u>Leyton Gouldie</u>	Brandon, MB
<u>Lee Connell</u>	Saskatoon, SK
<u>Nathan Jauvin</u>	Terrebonne, QC

Équipe nationale de développement des femmes

Athlète	Residence
<u>Michèle Morissette</u>	Baie-Comeau, QC
<u>Lahni Buller</u>	Grande Prairie, AB
<u>Kaitlyn Couckuyt</u>	Brandon, MB
<u>Ariana Buller</u>	Grande Prairie, AB
<u>Alaya Buller</u>	Grande Prairie, AB

Équipe nationale de développement masculine

Athlète	Residence
<u>Asher Pocsai</u>	New Hamburg, ON
<u>Christian Pocsai</u>	New Hamburg, ON
<u>Devin Halko</u>	Edmonton, AB
<u>Matthew Swaine</u>	Etobicoke, ON
<u>Naman Gauri</u>	Lethbridge, AB

About Racquetball Canada / À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the Canadian Olympic Committee, our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities. For more information visit our [website](#).

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Pour plus d'informations, visitez notre [site Web](#).

Media Contact / Contact Médias :

Jan Hanson
Communications, Diversity & Safe Sport Director
Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!



Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada



Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue | Winnipeg, MB R3B 2Z6 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!